
Styremøte Vikedal Bygdahus

 

Møtereferat 14.05.25 

Desse møtte:   Vigleik Bakkedal, Ina Helmers, Erlend Nesheim, Nils Erik Eide 
   (Johan M. Reinertsen møtte på sak 23/25) 

Desse møtte ikkje: Asle Øverland, Tone Helen H. Halleraker, Håkon Bakkedal 

Sak Agenda Referat Ansvar 

21/25 Gjennomgang av 
handlingsplan 

Kva er status på punkta i handlingsplanen frå i fjor, 
vidareføring til 2025. 

Alle 

22/25 Innkjøp av 
gulvvaskemaskin 

Endeleg avgjerd om kva me kjøper. Det er to 
alternativ, anten kjøper me ein sjølv på Norengros 
eller så går me saman med kommunen og kjøper. 
Vedtak:  
Me kjøper saman med kommunen, den som dei 
anbefaler. Nils Erik melder tilbake til reinhaldsleiar. 
Viktig at den står på ein plass. Forslag: vaskerom i 
garderobebygget.  

 
 
 
 
NEE 

23/25 Møte med leiar av 
DriftsTeamet 

Johan M. Reinertsen kom og hadde ein prat med styret, 
der ein snakka om kva som er gjort og planar framover. 
Styret gav tilbakemelding på at me er veldig nøgde med 
arbeidet han og teamet har gjort.   

- Tysdag siste samling før sommarferien med 
jobbing og kake/kaffe. Kl. 11.00 20.05. 
Jobbing 1 t tid og kaffe og kake etterpå. 

- «Ferie» etterpå fram til august. 
- Tips Grannar og høyr om dei kan lage ei sak 

om dette kjekke DriftsTeamet og også om 
oppgraderinga generelt. Dette kan hjelpe å 
rekruttere enda fleire medlemmer av DT 

- Reinertsen sa ja til å overta som vaktmeister 
mot å kunne kjøpe inn mat, kake og kaffe og 
utstyr mm til DriftsTeamet og oppgåvene der 

- Det blir stordugnad i haust for bygda. 
Forarbeid rom for rom saman med styret 

- Johan kan vere «controller» før og etter 
arrangement. 

- Reinertsen ber om at me høyrer med HIM om 
me kan få på plass to små restavfallsdunkar.  

 

 

 

 

 

 

NEE 

 

 

 

 

 

 

NEE 

24/25 Ansvarsfordeling 
innad i styret 
 

Gjennomgang av liste over «hovudoppgåver» til 
styret, fordeling av oppgåver på 
styremedlemmene.yret tenkjer ut eventuelle fleire 
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punkt. Hovudoppgåver diskutert i møtet. Tek opp 
denne saka på neste møte 16. juni 2025. 

Styret 

25/25 Låsesystem 
Endeleg avgjerd om system for låsing av dører til 
inngang sør. Gjennomgang av ulike tilbod. Vedtak:  

1. Mellom utstyrsrom og garderobe (ulåste 
dommargarderobar)  

2. Inngang idrettshall 
3. Hall, ballrom 
4. Hall, ballrom 
5. Inn til skyttarrommet (må bruke inngang 

sørsida) 
Til hovuddør monteres eit kodehandtak som kan 

programmerast med app og PC. Yale Doorman L3S 
NB: dokodebrikke! Ina bestiller på nettet. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
IH 

26/25 
Rutine før og etter 
arrangement/utleige 
- vask 

 

Det er viktig at me har ein rutine for ulike 
arrangement, både før arrangementet og etter. 

NEE snakkar med Gro Anett om sjekkliste og lagar 
forslag til sjekkliste til neste møte.  

 

 

NEE 

27/25 Vaskemaskin kjøkken Til filler og handkle, mogleg plassering kan vera på 
WC bak kjøkken. Lett tilgjengeleg og så unngår ein at 
ein blandar moppar og klutar/handkle. Spelt inn av 
Gro Anett.  

Ja – ser på plassering, kanskje rommet bak kjøkkenet 
også er mogleg. Der er det tilgang på straum, vatn og 
avløp. EH sjekkar. Må kanskje bestille røyrleggjar.  

 

 

 

 

EH 

28/25 Dugnad i haust Planlegging og gjennomføring.  

Forarbeid – DT og styret tek rom for rom. Før 
container kjem må det gjerast grundig jobb med 
sortering og meldingar ut til potensielle eigarar av 
ulikt utstyr.  

Tidleg september. Typisk dugnadshelg før 
haustferien.  

 

29/25 Forskottering til 9. 
klasse 

9. klasse jobbar med å lage blomsterkassar til oss i 
arbeidslivsfag. Dei spør om me kan forskottere 5.000 
kr slik at dei kan få deler mm til prosjektet.  

Vedtak: OK be om kontonummer så fører Asle over.  

 

 

AØ 

30/25 Sommarfestivalen 
2025 

Status og vidare arbeid blei diskutert.  

 

IH 
NEE 

31/25 Innsamling av nøklar Plan for korleis me skal gjera det med «nøkkellista».   

32/25 Ymse - Komité jubileumsfest våren 2026. Bør kome 
i gong tidleg. Krev mykje arbeid. 250 kr. 
Styret tenkjer på namn. Musikk som er 
tilpassa alle, med tanke på dansing mm.  

- Plan for oppheng av bokstavar. Vente til over 
17. mai. VB, EN og AØ tek jobben.  

 

 

 

 
VB, EN, AØ 
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- Kioskvindu, status. Me prioriterer ikkje dette 

per dags dato. Me opnar opp for at VIL kan 
selge kaffe og vaflar frå kjøkken via 
ytterdøra. Dei får dette gratis mot 
gjenteneste. Krev rydding og vask.  

- Integreringsmildar frå kommunen, 10.000 kr 
- «Kontor» bak scenen er styret sitt. Byte lås til 

«1» sylinder. Styret kan lagre papir og anna 
utstyr.  

- Fokus Sandeid – lån av benker til Kyst’n. 
Dette er ok så lenge benkene kjem tilbake til 
Sommarfestivalen. 

 

 
NEE 

 
 

 

 

NEE 

Neste møte: 16. juni kl. 19.00 

15.05.25 

Nils Erik Eide 


